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                                                                                Bondkyrko hembygdsförening 
                                                        Stabby 
2025-03-07 

Verksamhetsberättelse Bondkyrko hembygdsförening 2024 

Styrelse efter årsmötet den 12 mars och konstituerande möte i anslutning 

Ordförande Gunilla Stenkula  

Vice ordförande. Under året valdes Ulf Hellman till vice ordförande  

Sekreterare Carin Söderhäll 

Övriga ledamöter: Gunilla Överby, Stig Brink, Karin Elfvik och Håkan Zillén 

Suppleanter: Göran Fällman, Jan Halvardson och Nils Erik Åberg 

 

Övriga funktionärer och arbetsgrupper  

Revisorer                                     Mats Hallor, Anders Ljungkvist 

Revisorssuppleanter                    Gun Bjuremalm,  Maria Wold-Troell 

Valberedning                               Ove Lundgren (smk), Annita Kronborg, Roger Gyllin 

Programkommittén                      Elsa Carlsson, Hélène Bergwall, Margret Halvardson, 

                                                     Maria Wold-Troell         

Värdinnor                                     Karin Elfvik, Kerstin Gauffin, Kicki Hellman, Monica  

                                                      Brink        

Hemsidesansvarig                         Maria Wold-Troell 

Konferensansvariga                      Kicki Hellman, Monica Brink 

Informationsansvarig                    Carin Söderhäll 

Kaféansvarig                                 Gunilla Överby 

Byggrupp                                      Ulf Hellman, Håkan Zillén 

Trädgårdsgrupp                             Karin Bäckström, Märet Husberg, Ulla Robertson 

Uthyrningsgrupp                           Carin Söderhäll, Gunilla Överby, Stig Brink, Ulf Hellman,     

                                                       Karin Elfvik, Anders Ljungkvist och Ove Lundgren 

Kontaktperson för Uppsala kommun: Ulf Hellman   

Kontaktperson för Gröna Sköna Stabby: Ulf Hellman  

 

Anställda 

Ekonomiassistent Susanna Sundström (100 %) 

Fastighetsskötare/vaktmästare Enrique Rivas (100 %) 

 

Styrelsen har haft 10 protokollförda sammanträden. Även suppleanterna har regelbundet 

deltagit i dessa.  

 

Bokningar, bokföring, bokslut, deklaration, löneutbetalningar, kontanthantering, 

medlemsregistrering med mera har på ett förtjänstfullt sätt skötts av Susanna Sundström.  

Visningar av husen, överlämningar och syn av lokalerna vardagar samt uthyrningsansvar en 

helg i månaden, städning, gräsklippning och allmän fastighetsskötsel har på ett förtjänstfullt 
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sätt skötts av Enrique Rivas. För akuta städinsatser har firman Städhjälten (ansvarig Tobias 

Jansson) anlitats. 

Medlemskap 

Föreningen hade vid årets slut 332 betalande medlemmar. Då ingår familjemedlemmar. 

Medlemsavgiften är 200 kr och för alla i ett hushåll (maka/make, sambo, barn) 300 kr. 

Information har även detta år skett via mejl och brev, förutom programkvällar och hemsidan. 

Programverksamhet 

Under året anordnades 13 program 

  7 febr  Anders Allard berättade och visade bilder på detaljer, kuriosa, udda och det litet  

              udda och ovanliga i Uppsala 

 10 mars Bakdag med kökets vedeldade stenugn., Musik med Georgs orkester 

 13 mars Årsmöte. Efter det berättade ordförande om det gångna året och framtida planer 

   3 april Ulrika Knutson berättade om Karin Boyes strider och drömmar 

   5 maj  Gökotta under ledning av Roger Gyllin. 30 arter noterades i skogen och hagarna 

   8 maj  Hans Rutberg och Kristina Söderlind Rutberg gav oss ny kunskap om Nils Ferlin 

   9 maj  Gudstjänst i Stabby prästgård Torgny Jansson Greek präst, Mattias Jansson musik 

   5 juni  Kvällsvandring i Stabbys nya promenadområde. Ledning: studenter från SLU 

   4 sept Else-Marie Lundberg berättade om sin far Eric Lundberg, målare och grafiker 

 15 sept Stabbydagen, då hela prästgården med sin trädgård och den stora planen vid ladan var  

              en festplats: kaféet med rekord i besökare, loppisar av skilda slag, friluftsgudstjänst  

              med Lars Olof Fahlén och Mattias Jansson, Anna Jakobsson informerade om    

              kommunens planer på naturreservat. Erikskolan var öppen och elever från årskurs 3  

              bjöd på tipsrunda. Hundträning som Maria Waern ledde i hundhagen fanns att se  

              eller deltaga i. I fårhagarna erbjöd Martina Andersson oss att lära känna fåren         

              närmare 

   5 okt Erik Lindblad berättade och visade bilder från tiden då Uppsala hade spårväg 

   6 november Mattias Ivarsson berättade om våra träd, varifrån de kommer och hur de trivs 

 11 december Peder Strandh bjöd på Luciatåg och luciasånger.Adventskaffe avslutade 

 

Prästgårdskaféet och trädgården 

Sommarkafé ägde rum utomhus från och med den 30 juni 12 söndagar i trädgården, och var 

också denna sommar begränsat till kaffe/te, saft, bullar och hembakta bullar och kakor med 

väl förberedd självservering.Trots flera regniga dagar med fika inomhus förflöt allt mycket 

bra. Evenemanget blev åter en succé och samtliga medverkande vill fortsätta sommaren 2025. 

 

Reparationer och underhåll 
STABBYGÅRDEN IN- OCH UTVÄNDIGT 
Målning av fönster och vissa vindskivor 

Omläggning av halva yttertaket med enkupigt tegel efter att ha bytt takpapp och läkt. 

Monterat extra värmeelement som komplement till värmepump. 

Bytt plåtbeslag 

Lagat ruttet virke på taket samt vid panel på burspråket 

Ny dammsugare 
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SÖDERBLOMSKA HUSET 

Målning av fönster och foder 

Bortforsling av klumpigt och oanvänt värmeaggregat 

Lagat läckande anslutning till WC 

Lagat läckande tak 

Rensat hängrännor och stuprör 

Spolat igensatta dagvattenrör 

RUSTHUSBODEN 

Hela taket renoverat med nytt enkupigt tegel samt nya målade vindskivor  

ARRENDEBOSTADEN 

Målning av fönster på baksidan. En trasig fönsterruta lagad 

SKYLTSKÅPET 

Sönderslaget glas utbytt 

MINDRE INSATSER LÖPANDE 

Värmepumparnas utedel har fått tak, lampa i SG har fått dimmer, glaslampa ny form (skål), 

skänkens ryggdel och slagbordet har lagats, ris bortforslats till kase/brasa i Stabby inför sista 

april.  

Uthyrningar vilket är föreningens viktigaste inkomstkälla minskade till 878 100 kr från 1 

027 975 kr 2023. 

 

Ekonomi 

Likvida medel har under år 2024 minskat från 371 351 kr till 236 094 kr. Det är en minskning med 

c:a 135 257 kr. Personalkostnaderna har ökat 2024 jämfört med föregående är: 1 174 978 kr 

mot 952 564 kr. 

 

År 2023 : Från summan 952 564 kr drogs lönebidraget 459 219 kr. 

 

Medlemsavgifter 2024 var 58 450 kr, en minskning med 4 750 kr jämfört år 2023 (63 200). 

Under året hade föreningen 332 betalande medlemmar. 

 

Slutligen 

 

Vi kan ännu ett år konstatera att Bondkyrko hembygdsförening och Stabby prästgård haft ett 

positivt och i många avseenden lyckosamt år. Besökarantalet, som vi rapporterat till Sveriges 

hembygdsförbund har varit synnerligen stort. -  Våra värdefulla gamla hus, Stabbygården och 

Söderblomska, båda från mitten av 1850-talet har dock av ålder fått takskador som akut 

behövde åtgärdas. Så har skett, och en oförutsedd ekonomiska skuld bär vi därför med oss in i 

2025.  

 

Styrelsen vill som avslutning framföra sitt hjärtliga tack till alla funktionärer och övriga 

medlemmar som under verksamhetsåret 2024 verkat för föreningens bästa. Vi ser fram emot 

kommande år med glädje. 

 

Gunilla Stenkula          Ulf Hellman                   Stig Brink           Jan Halvardson   

   

Håkan Zillén                Gunilla Överby            Karin Elfvik         Carin Söderhäll  

 

Nils Erik Åberg            Göran Fällman               
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